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Abstract (en)
Each filling station of the filling machine, advantageously of the carousel type, comprises a parallelogram-shaped balance system (8), the arm
(12) of which is mechanically coupled by a traction cable (28) to the sensitive plate (26) of a force sensor (25), the output of which is addressed
continuously to a programmable logic unit with memory (33) supplying an output signal (35) to the filling head (6) when the value of the weight
measured reaches a deduced and corrected value of the nominal value recorded in the logic unit.

Abstract (fr)
Chaque poste de remplissage de la machine de remplissage, advantageusement du type carrousel, comprend un équipage de balance à
parallélogramme (8) dont le fléau (12) est couplé mécaniquement par un câble de traction (28) à la lame sensible (26) d'un capteur de force
(25) dont la sortie est adressée en continu à une unité logique programmable à mémoire (33) fournissant un signal de sortie (35) à la tête de
remplissage (6) lorsque la valeur du poids mesuré atteint une valeur déduite et corrigée de la valeur nominale enregistrée dans l'unité logique.
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